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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Jennie Nilsson (S)

2019/20:847 EU-kommissionens tolkning av fågeldirektivet och skarvens 
status 

I ett svar på en skriftlig fråga (E-003275/2019) ställd till EU-kommissionen 
sägs att fågeldirektivet medger att skarvar kan tas bort i stort antal så länge 
bevarandestatusen inte riskeras och det inte finns andra åtgärder som kan ge 
tillfredsställande resultat. Detta kan tolkas som en öppning för medlemsstaterna 
att i högre grad ta till kraftfullare åtgärder för att få bukt med 
skarvproblematiken än man hittills gjort eller sagt sig kunna göra.

Skarvens härjningar är ett akut problem i många delar av Sverige. Regeringen 
har under lång tid sagt sig ”följa frågan noga”, men den har ännu inte agerat i 
någon substantiell riktning. EU-kommissionens svar kan tyckas ge regeringen 
en öppning att – inom fågeldirektivets nuvarande ramar – ändock agera.

Med anledning av detta vill jag ställa följande fråga till statsrådet Jennie 
Nilsson:

 

Vilka åtgärder avser statsrådet att vidta för att, i ljuset av EU-kommissionens 
svar, underlätta en svensk skarvförvaltning som leder till ett minskat antal 
skarvar i Sverige?

………………………………………

Viktor Wärnick (M)

Från Riksdagsförvaltningen
2020-01-30
Besvaras senast
2020-02-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander


